
J E G Y Z İ K Ö N Y V

Készült: a Megyei Lovas Szövetség 2009. március 06.-i közgyőlésérıl

Jelen vannak: a jelenléti ív szerint

Dr. Beke Imre: Köszönti a közgyőlésen megjelenteket.

A Napirendi pontok megszavazását kéri, melyek az alábbiak:

1./ Elnöki beszámoló
     elıadó: Bíró Árpád elnök

2./ Fogathajtó Szakág beszámoló
     elıadó: Nagy Emese alelnök

3./ Díjugrató Szakág beszámoló
     elıadó: Babochay György alelnök

4./ Versenynaptár egyeztetés

5./ Számvizsgáló Bizottság beszámolója
     elıadó: Mészáros Zsolt SZB elnök

6./ Tagdíjak megállapítása

7./ Kitüntetések átadása

8./ Egyebek

A közgyőlés a napirendi pontokat egyhangúlag elfogadta.

Felteszi kérdésnek a jegyzıkönyv vezetı személyének Zsemlyéné Toperczer
Andrea, elfogadják-e, illetve jegyzıkönyv hitelesítınek Fodorné Horváth Anett
személyét.
A közgyőlés egyhangúlag elfogdta.

Egy perces gyász szünetet rendel el, hogy tisztelettel adózunk Szabó János fotós
sportbarát, valamint Ponyokai Bálint fogathajtó szakág titkár emlékére.
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Tisztelt Közgyőlés! Engedjék meg, hogy a sportolók, edzık nevében is
gratuláljunk Babochay György Úrnak a gróf Széchenyi István emlékdíjért.

Rendhagyó napirendi pont javaslattal élnék, a Fogathajtó Szakágban történt
események miatt. A sajnálatos halálesemény, valamint Nagy Emese alelnök
lemondása miatt, a megüresedett posztokra javaslatot tennék, hogy a mai
Közgyőlésen történjen meg a választás, és teljes vezetıséggel kezdjünk neki a
versenyévadnak.

Amennyiben a közgyőlés javaslatomat elfogadja, úgy hozzunk létre most egy
jelölı bizottságot, akik a szünetben javaslatot tesznek az alelnök és a titkár
személyére, majd a jelöltek szavazólistára kerülve titkos szavazáson nyerhetik el
mandátumukat.

Jelölı bizottság elnöke: Sipos Zsolt
A közgyőlés egyhangú igennel elfogadta a személyt.
Sipos Úr választ maga mellé két személyt akikkel a jelölést megteszik.

Felkérem Bíró Árpád elnök urat, hogy tartsa meg beszámolóját.

Bíró Árpád:  A 2008-as év egy nyugodt versenyévad volt. Ponyokai Bálint bácsi
halála nagyon megrázta a lovas sportban szereplıket, hiszen İ nagyon sokat tett
a lovas versenyekért. Javaslatot fogok tenni a kisújszállási önkormányzatnak,
hogy a kisújszállási fogathajtó versenyt Ponyokai Bálint fogathajtó versenynek
nevezzék el.
Gazdag év volt a 2008. év. 32 versenynappal szórakoztattuk Szolnok megye
sportszeretı közönségét. Sportolóink megmérettetését szolgálták a szervezık, a
szponzori háttér biztosításával, szerveztek, dolgoztak, hogy korrekt
körülmények között versenyezhessenek a sportolók. A hármas egység a
sportoló, a rendezı és a közönség. A 32 versenynap biztos, hogy sokkal több
mint a 2007-es évben. Ez valahol azt is jelenti, hogy a közönség mutat ránk
érdeklıdést. Tószegen Fodor Úr a semmibıl csinált versenyt és úgy hallottam,
hogy egész jól sikerült.
A 15 fogathajtó verseny magáért beszél, egy Karcagot, egy Kisújszállást nem
lehet elfelejteni.
Nehéz évünk lesz, megsínyli a sportág a 2009-2010. éveket, rázós idıszak lesz.
Nehéz lesz szervezni és szponzorokat találni a versenyekhez.
A 2008-as évben a versenyek május 01-tıl október 05-ig tartottak, 6 hónapot
adtunk a sportágat szeretıknek.
Szövetségünk pénzügyi helyzetérıl Mészáros Zsolt Úr fog beszámolni.
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Egy önmagát nehéz körülmények között eltartó egyesület vagyunk, mely kis
összegekbıl gazdálkodik. De mindezek ellenére részt veszünk bíró képzéseken,
idımérı szerkezetet tudunk kiállítani, vagy itt van Horváth Róbert aki
akadályparkot üzemeltet, amely bérelhetı volt, ezzel is segítséget nyújtva a
versenyrendezıknek.
Pongrác sporttársunk körbejárta a magyar biztosítókat egy olyan céllal, hogy a
versenyek biztosítva legyenek. Életveszélyes sportágat vezetünk, közel a
nézıkhöz, nagy súlyú állatokkal versenyzünk és elég egy rossz mozdulat. Ezért
gondolom, hogy beszélnünk kell róla. Van egy jó ajánlat amit már tavaly az
internetet körbejárta. Több Önkormányzatnak tetszett a javaslat. De a biztosító
ajánlata úgy szólt, hogy mind a 15 fogathajtó és mind a 14 díjugrató versenynek
meg kell kötni a biztosítást. Kérem, hogy nézzünk utána mennyi lenne 2009.
évre ez a biztosítás.
A Szövetség feladata a lovas sport népszerősítése. Szolnokon, Mezıtúron,
Tiszaföldváron népszerősítı gyermekversenyek voltak. Köszönjük a nagy
lovasok részérıl is a támogatást. Kívánok 2009. évre sok-sok versenyt.

Egy verseny akkor jó ha kompetens emberek bírálnak. Régen sokáig tartott egy-
egy óvás. Sok amatır zsőrizett társadalmi munkában és nem voltak szabályok.
Ma már a bírók eljárnak különbözı képzésekre. A zsőri asztal mögött
szakavatott bírók ülnek. Nem is volt ebben az évben óvás. Megköszönöm a
bíróknak, a zsőrinek, a versenyirodáknak a munkát.

Köszönöm Sipos Zsolt sporttársnak, hogy üzemelteti a Lovas Szövetség
weblapját. Zsolt remekül mőködteti a honlapot.

A médiával történı kapcsolattartás nem rossz. A Szolnok megyei Néplappal van
egy egyezség, hogy ha a sportról bármilyen hír van azt megjelenteti.
Szövetségünk kapcsolattartása a Magyar Lovas Szövetséggel nagyon jól
mőködik. Mindkét szakág esetében mind a díjugrató és mind a fogathajtók
közgyőlésén személyesen megjelentünk. Pataki Mihály lett második alkalommal
a díjugrató szakág elnöke, míg Szotyori Nagy Kristóf harmadik alkalommal
vezetıségi tag.
Nagyon jó a kapcsolat a Heves megyei Lovas Szövetséggel, bár sajnos a tavalyi
kezdeményezés mely szerint legyen egy három megyés díjugrató bajnokság,
nem valósult meg. De a kapcsolat Heves megyével a legjobb.

A 2009. évi elképzelések. Nehéz év lesz, a gazdasági válságnak lesznek hatásai
a lovas sportra is. Legyen annyi erınk, hogy 2010-ben is itt ülünk a
közgyőlésen. 2009. évben biztos, hogy nagy visszafogások lesznek a
szervezıknek nehéz lesz szponzorokat találni a versenyekhez.
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Kívánok balesetmentes versenyzést 2009. évben. Köszönöm szépen.

Dr. Beke Imre: Szeretném ha megszavaznánk, hogy a két szakág külön tartsa
meg beszámolóját.

A közgyőlés egyhangú igennel megszavazta.

Felkérem Nagy Emesét, a Fogathajtó szakág elnökét, hogy tartsa meg
beszámolóját.

Nagy Emese: Szeretettel köszöntök mindenkit. A fogathajtó szakág az 5. évet
hagyta maga mögött. A versenykiírások idıben kipostázásra kerültek minden
fogathajtó részére. Köszönjük szépen a szakággal kapcsolatos adminisztrációt
Kóré Lajosnénak.
A póni fogatai és hajtói másodszor mérték össze tudásukat.
Nagy öröm volt, hogy egyes versenyrendezık megkerestek bennünket szervezıi
kérdésekkel. Évrıl-évre gyarapodik a versenynapok száma, míg 2007. évben 15
verseny volt, addig 2008-ban 18 alkalommal volt fogathajtó nap. Itt szeretném
kiemelni Kisújszállást, ahol három nap is bakra ültek a versenyzık.
Ebben az évben nem volt díjhajtás versenyszám. Ezt egy kis visszalépésnek
érzem.
A bajnokság döntıje Karcagon került megrendezésre.
2007. évben Mészáros Zsolt Úr felajánlott egy vándorkupát.
Volt olyan verseny ahol a startok száma 130 volt egy napon. Megyén kívüli
versenyzık is meglátogatják a versenyeket.
Majdnem minden versenyen a stopperórát felváltotta a fotocella.
Köszönjük szépen az új honlapot, nagyon jó színvonalú.
Szeretném megköszönni a versenyszervezıknek, hogy hozzájárultak a
fogathajtás fejlıdéséhez.
Kívánok mindenkinek jó munkát a 2009-es esztendıre is. Köszönöm szépen.
Szeretném közölni, hogy lemondok elnöki tisztségemrıl. Nem egyeztettem
senkivel, nincs semmi sértıdöttség, csak két oka van nagyon sok a munkám és
az egyéb tevékenységem. Nem tudok annyi idıt szánni az elnökségi feladatokra
mint amennyit kellene. Köszönöm az eddigi együttmőködést és természetesen
ezután is támogatom a szövetség munkáját.

Dr. Beke Imre: Megköszönjük Elnök Asszony eddigi munkáját és sok sikert
kívánunk Neki a civil életben.

Bíró Árpád:  Öt éve nagyon örültünk, hogy ebbe a kemény, férfias sportba
bekerült egy ékszer.
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Egy jól mőködı csapatból nehéz elengedni egy jó embert. A fogat hajtó és
segédhajtó nélkül maradt. Nagyon komoly munkát végeztél az elmúlt években,
még egyszer köszönjük szépen.

Dr. Beke Imre: Felkérem Babochay György urat, hogy tartsa meg a díjugrató
szakág beszámolóját.

Elnök Úr részletes beszámolóját egy-két adattal kívánnám kiegészíteni: Megyei
Szövetségünk 1984. évben alakult, ami azt jelenti 25. évünkbe lépünk 2009.
évvel.
Ha az alapító egyesületek listáját nézem, csak a Szolnoki Lovas Klub,
Zagyvarékasi Község Lovas Kör, Zagyvamenti Lovas Sportegyesületek
maradtak meg máig. Eltőnt a Köteleki, Szenttamás-Törökszentmiklósi,
Kunmadarasi, Abádszalóki, s ha már az Egyesületek listájánál tartok,
felsorolnám a maikat.
Szolnok körzetbıl: Szolnoki Lovas Klub, Rétpart Mg. Kft., Tószeg,
Zagyvarékas Községi Lovas Sportegyesület, Milléri Lovastanya Szolnok,
Nagykörüi Haladás Sportegyesület, Újszászi Broiler Farm Szolnok
Jászsági kerület: Jászberényi Sportegyesület, Zagyvamenti Lovas
Sportegyesület, Jászberényi Lovas Baráti Kör, Lehel Lovas Egyesület, Ujerdei
Lovas Sportegyesület, Jászárokszállási Városi SE.
Kunsági csoport: Kenderesi Lovas Baráti Kör, Túri Lovas Klub Sportegyesület,
Karcagi Lovas Egyesület, Szent György Lovassport Alapítvány Túrkeve
Tiszazugi tájkörzet: Suzuki Treff (Korall Lovas Klub) Tiszaföldvár

Eszerint 17 egyesületet tartunk számon a megyénkben. Ezen egyesületi
állomány 69 lovast és 64 sportlovat fedez le. Ezzel a megyék sorában a
középmezınyben foglalunk helyet. A lovas létszámunk emelkedett – Ujszásziak
jóvoltából -, de a lólétszám visszaesett.

Sajnos versenyzıink, lovaink felkészültsége nem igen fejlıdött, továbbra is a
B/1-3 és C/1-5 kategóriák közötti, egy-egy páros méreti meg magát korosztályos
versenyeken – championatus Szolnok adta lehetıséget kihasználva – egy páros
Ugrin Ildikó a junior OB-n és a lovak korosztályos versenyein, döntıjén.

A versenyek zömét, a más több éve rendezık szervezik, mindig újuló
kiszolgálással. Örömünkre vannak új rendezık is a Jászberényi Lovas Baráti
Kör és Rétport-Tószeg. A rendezık házigazda szerepe, figyelmessége, díjak
értéknövekedése, résztvevık megvendégelése stb. miatt megyénknek nincs
szégyenkezni valója. A versenyek látogatottsága bár eléggé szórodó, de talán
emelkedı tendenciájúnak ítélhetı.
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A versenyek helyszínét választó lovasok, bı kínálatnak köszönhetıen, a
legmegbízhatóbb kritikusai a rendezvényeknek. – Az részben
versenyrendszerünk hibája, hogy egy-egy napon 6-7 szám is kiírásra kerül, így a
mezıny szétaprózódik, több a párhuzamos-ismétlıdı megmérettetés, a
stílusbírálati  kötelezettség pedig fıleg a közönség részére nem eléggé
élvezhetı.

Rátérve a megyei díjugrató szakág felügyelete mellett megtartott versenyekre, -
azok egyenkénti értékelése elıtt-, vessünk egy visszapillantást az elmúlt évek
rendezvény számaira.

2004-2005/10-10, 2006/8, 2007/11, 2008/11 helyszínen mégpedig

 V.04.  Jászapáti
VI.14.  Jászberény Új Erdı
VI.29.  Mezıtúr
VII.05. Törökszentmiklós
VII.11. Szolnok póni verseny

      VII.12. Szolnok
VII.19. Jászberény
VII.26. Abony
-        Tiszaföldvár
IX.04.  Kıtelek-megyei döntı
IX.11.  Tószeg
-        Jászárokszállás

     IX.28.  Kenderes
      X.05.  Karcag

Ezenkívül lovasbemutató jelleggel gyermekügyességi versenyt rendeztek
Kenderes, Mezıtúr, Ujszász Broiler, Tiszaörs, Túrkeve.
Az Országos Lovas Szövetség felkérésére és megelégedésére a Turisztikai és
Szabadidı Központ rendezésében itt tartották a Korosztályos Championatus II.
bajnoki fordulóját.
(Egyes versenyhely rövid értékelése - szóbeli közlés)

A tavalyi szezonkezdet elıtt a Heves megyei Szövetség részérıl indítványoztak
egy kezdeményezést, hogy élesszük fel a Területi bajnoki rendszert, de a
kezdeményezés nem talált sikerre megyénkbıl, így maradt a megyei bajnokság
korábbi kiírása.
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Bajnokaink:

Kezdı lovasok:
  I. Hangodi Sandra           Újszászi Broiler Farm
 II. Kiss Boglárka              Kenderesi LBK.
III. Zámbori Barbara         Újszászi Broiler Farm

Kezdı lovak:
  I. Szabó György                 Zagyvarékasi KSK             Arafat
 II. Leisch Orsolya               Nagykörüi Haladás SE       Gina
III. Lukács Zoltán                Karcag Lovas Egyesület     Rosi II.

Ifjúsági:
  I. Cserni Zita Fruzsina       Rétpart Mg. Kft.
 II. Fodor Dóra                     Rétpart Mg. Kft.
III. Fülöp Petra                     Jászberényi LBK

Felnıtt:
  I. S Papp Jenı                    Szolnok LK
 II. Szabó György                Zagyvarékasi KSK
III. Rácz Roland                  Szolnok LK

A versenyek megrendezéséhez, a már említetteken túl, elengedhetetlen a
versenybírói testület. A szolgálatot mindenesetben Fodorné Horváth Anett
versenyirodája látta el, mellette legtöbbször jómagam, és más megyébıl felkért
bírók bíráskodtak. Sajnos voltak visszhangok ténykedésünkrıl.
A pályaszolgálatot Horváth Róbert adta, a Kenderesi és Karcagi pályákat Kiss
István nemzetközi bíró építette. Sajnos vele meg a rendezık nem voltak
megelégedve.
Az Internet versenykiírás, nevezés, versenyek rajtlistái, jegyzıkönyvek stb. már
oly tökéletes, hogy nem is szükséges rá kitérnem, természetes társunkká vált.

Ezúton is köszönetünket kérem a versenyrendezık felé tolmácsolni, akik anyagi
lehetıségük határáig igyekeznek a versenyzık, lovak és újabban a közönség
kényelmét is mind figyelmesebben kiszolgálni.
További köszönet illeti a lovasklubokat mőködtetı tulajdonosoknak, hogy
versenyzıikkel, lovaikkal ilyen aktivitással megjelennek a rendezvényeken, ez
vonatkozik a megyén túliakra is.
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Remélhetıleg a jubileumi 2009-es versenyévadban újra egymásra talál az
ügybuzgó rendezı és résztvevı, de hogy hol és mikor azt majd a versenynaptár
összeállításakor tudjuk meg.

Dr. Beke Imre: Köszönjük szépen a beszámolót. Néhány technikai dologra
hívnám fel a figyelmet. A jelölıbizottság elnöke Sipos Zsolt, a szavazatszámláló
bizottság elnöke Mezei Pál, tagja Kovács Helga.
Egyetért a közgyőlés a bizottsági tagokkal.
Egyhangú igen.
Megadnám a szót a jelölı bizottság elnökének.

Sipos Zsolt: Tisztelt Közgyőlés! Mint felkért elnök azzal a javaslattal élnék,
hogy ne hárman jelöljünk a fogathajtó szakág elnöki és titkári posztjára, hanem
a fogathajtó szakág maradjon a teremben és a tagok tegyenek javaslatot.
Továbbá felkérném a Megyei Lovas Szövetség elnökségét, hogy szintén
maradjon és tegye meg szavazatát. Ha ezt támogatja az elnökség így kívánnám a
szavazást lebonyolítani.

Dr. Beke Imre: A tagválasztáson azon személyek vehetnek részt a fogathajtó
szakágból akik a tagdíjat befizették és regisztráltatták magukat.
Megkérném az ugrató szakágat, hogy vonuljon ki a szavazás idejére és szünetet
rendelek el.

Javaslat érkezett a fogathajtó szakbizottság elnöki tisztjére: Posztós Zsolt
személyében. A titkári feladatokra pedig Tóth Ferenc került jelölésre.
Szavazásra bocsátom, hogy aki egyetért a két jelölttel az szíveskedjen
kézfelnyújtással szavazni.
Egyhangú igen.
Kérem mutatkozzanak be egy pár mondatban a jelöltek.

Posztós Zsolt: Kisújszállásról érkeztem, a lányom fogathajtó és én egy éve a
Kisújszállási Lovas Sportegyesület elnöke vagyok.

Tóth Ferenc: Tiszaföldvárról érkeztem. 1981 óta lóközelben vagyok.
Fogyatékos gyermekek lovas terápiájával foglalkozom és fedezı állomásom
van.

Dr. Beke Imre: Köszönjük. Kíván-e valaki más szavazattal élni, vagy javaslat.
Nincs javaslat.
Megkérem a szavazatszámláló bizottságot, hogy a jelölı szelvényeket készítsék
elı a titkos szavazáshoz.
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Felkérem a szavazatszámláló bizottság elnökét, hogy számolja meg hány
személy jogosult a szavazásra, beleértve a szakág elnök asszonyát és a Lovas
Szövetség elnökét.

Mezei Pál: 19 személy jogosult a szavazásra.

A szavazatszámláló bizottság elkészült a munkával.

Mezei Pál: Egyhangú szavazattal, ellen szavazat nélkül a fogathajtó szakág
ELNÖKE: Posztós Zsolt, míg TITKÁRA: Tóth Ferenc lett.

Dr. Beke Imre: Gratulálok a új tisztségviselıknek.

Versenynaptár egyeztetés

Fogathajtás:

- április 18.       Kisújszállás
- május 01.        Rákóczifalva
- május 02.        Rákóczifalva
- május 02.        Jászapáti
- május 23.        Kunszentmárton
- május 30.        Abádszalók
- június 13.        Kengyel
- június 20.        Kisújszállás
- június 20.        Kunszentmárton
- június 27.        Jászágó
- július 05.         Rákóczifalva
- július 11.         Abony ?
- július 18.         Tiszaroff
- augusztus 08.   Jászberény
- augusztus 15.   Túrkeve
- augusztus 20.   Kıtelek
- augusztus 20.   Tiszaföldvár
- augusztus 22.   Kunhegyes
- szeptember 20. Kisújszállás
- szeptember 26. Kenderes
- október 10.       Karcag
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Díjugratás:

- május 03.       Jászapáti
- június 27.       Jászberény
- június 28.       Jászberény
- július 04.        Törökszentmiklós
- július 05.        Mezıtúr
- július 12.        Abony ?
- július 25.        Jászberény
- augusztus 21. Tiszaföldvár
- augusztus 27. Kenderes
- október 11.     Karcag
                            Tószeg

Augusztus végén 29. vagy 30. Szenttamás

Dr. Beke Imre: Köszönjük a versenyeket, ez alapján a versenynaptárt el kell
készíteni. Március 15-ig adunk lehetıséget még a versenynaptáron való
módosításra, ez ügyben a szakágak vezetıit kell keresni.

Bíró Árpád:  A közgyőlés vége felé közeledve szeretnék egy ünnepélyes
ajándékot átadni, hiszen vissza kell emlékezni azokra a sportbarátokra akik
megteremtették a lehetıségét a lovassportnak. Ezúton szeretném átadni a Jász-
Nagykun-Szolnok Megye Lovas sportjáért emlékplakettet két személynek. Az
egyik sajnos nem tud itt lenni İ Dr. Gyuricza Béla, aki 10 éven keresztül az
Ellenırzı Bizottság elnöke volt.
Köszöntenék egy régi-új aktivistánkat Dr. Beke Imre urat, aki már 1982-ben
Abádszalókon a falu tornatermében egy lovardát alakított ki.
Gratulálunk Nekik.

Dr. Beke Imre: Köszönöm szépen. De sok nevet meg lehetne említeni pl.
Peszeki Ferenc, Hajdú József. Mi tenyésztettük ki a Merán-t, amely a magyar ló
hírnevét öregbítette szerte a világban.

Egyebek napirendi pont:

Mészáros Zsolt: Kérem a tisztelt közgyőlést, hogy mentsen fel tisztségem alól
és a jövıben Sipos Zsolt Úr lesz a Számvizsgáló Bizottság elnöke.
Természetesen a szövetség munkáját a jövıben is segíteni kívánom.
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Dr. Beke Imre: Köszönjük az eddigi munkáját, és kérem a közgyőlést, hogy
nyílt szavazással válasszuk meg az új elnököt.
A közgyőlés Sipos Zsoltot egyhangúlag megszavazta a Számvizsgáló Bizottság
elnökének.

Bíró Árpád:  Volt egy fiatal sportoló lány, aki megkeresett azzal, hogy van egy
jó ötlete, mely szerint egy szép sportágat szeretne létrehozni a megyében, a
díjlovagló szakágat. Kész mőködési szabályzattal érkezett hozzám Karádi Réka,
akinek nagyon tetszett az ötlete. Azt javaslom a közgyőlésnek, hogy harmadik
szakágnak vegyük fel a Szövetségbe a díjlovaglást.

Karádi Réka: Köszönöm szépen. A díjlovaglás egy arisztokratikus szakág. A
legtöbb munka ebben a sportban van. Én úgy tudom, hogy a megyében nincs
díjlovagló szakág. Tömegsport növelése is a célunk, egyes iskolákba és
óvodákba óraszámban behoztuk oktatásként a díjlovaglást. A póni klubbal is
szeretnénk együtt mőködni. Az lenne a kérésem a közgyőléshez, hogy a Magyar
Lovas Szövetség vegye fel tagjai közé a díjlovaglókat.

Dr. Beke Imre: Magam is jó szívvel ajánlom ezt a sportágat. Felteszem
szavazásra, hogy aki egyetért azzal, hogy a Megyei Lovas Szövetség harmadik
szakágának felvegyük a díjlovaglást, az kézfelnyújtással szavazzon.
Egyhangú igen.
Felteszem szavazásra, hogy a díjlovagló szakág elnöke a Karádi Réka legyen.
A közgyőlés egyhangú igen szavazattal elfogadta Karádi Rékát.

Posztós Zsolt! Tisztelt Közgyőlés! A frissen megválasztottak nevében
köszönjük a bizalmat és a tisztséget.

Dr. Beke Imre: Azon tisztségviselık akik lemondtak, kívánunk nekik sok sikert
a magánéletben, az új vezetıknek pedig eredményes munkát. Az
elkövetkezendı évek nagyon nehezek lesznek ezért kérünk mindenkitıl a
megfelelı szerénységet, fanatizmust és alázatot a sportág iránt.
Sok sikert a 2009. évben.

K.m.f.

         …………………………….                                 …………………………..
                 jegyzıkönyvezetı                                                     jkv. hitelesítı


